
 
Grondstoffenplan - Variantenstudie grondstoffenplan 2025-2030 
Datum 
vraag 

Fractie(s) Vraag Antwoord 

16-01-
2025 

Lijst Kras De gemeente Purmerend zal de nieuwe milieu 
straat openen met of zonder deelname van de 
gemeente Edam-Volendam.   
 
Vraag 1:  
Waarom zou de gemeenteraad nu al moeten 
beslissen of Edam-Volendam aansluit bij de nieuwe 
milieu straat van Purmerend?   
 
 
 
 
Vraag 2:  
Is het niet mogelijk om eerst minder drastische 
maatregelen uit de variantenstudie door te voeren 
en af te wachten of dit voldoende resultaten 
oplevert?   
 
Vraag 3:  
Als de milieu straat in Volendam zou sluiten, wat 
gebeurt er dan met de afdeling Openbare Werken 
op die locatie?   
 

Antwoord 1:  
De gemeenteraad is niet verplicht om nu al te besluiten of we aan willen sluiten bij 
de milieustraat van Purmerend. Er wordt echter wel een nieuw grondstoffenplan 
tot 2030 opgesteld waarin aangegeven wordt wat we de komende jaren gaan 
doen. In dit plan zullen ook mogelijke investeringen voor de milieustraten 
Oosthuizen en Volendam opgenomen worden. Wanneer duidelijk is dat we vanaf 
2027 over willen stappen naar de milieustraat van gemeente Purmerend zullen 
geen grote investeringen meer op de milieustraten gedaan worden. Wanneer 
gewacht wordt op de transformatie van het bedrijventerrein Julianaweg zal 
gekeken moeten worden wat de planning hiervan is en zal een afweging gemaakt 
moeten worden qua investeringen.   
 
Antwoord 2:  
De gemeenteraad is vrij om te besluiten welke maatregelen uitgevoerd moeten 
worden. Er kan besloten worden om eerst de minder drastische maatregelen door 
te voeren en af te wachten of dit voldoende resultaat oplevert.   
 
Antwoord 3:  
Bij sluiting van de milieustraat in Volendam zal de afdeling Openbare Werken en 
de gemeentewerf gehuisvest blijven op de Mgr. C. Veermanlaan. Wanneer 
besloten wordt om bij de transformatie van de Julianaweg de gemeentewerf te 
verplaatsen naar het nieuwe bedrijventerrein in de Purmer is daar ruimte voor 
gereserveerd op het bedrijventerrein.   



 
Vraag 4:  
Als de milieu straten in Volendam en Oosthuizen 
sluiten, wat gebeurt er met het personeel? (5 FTE 
in Volendam, 2 FTE in Oosthuizen)   
 
Vraag 5:  
In de beantwoording van de vragen wordt het 
afschermen van de milieu straat met toegangspas 
genoemd, maar dit komt in geen enkele variant 
voor.  Kan deze maatregel toegevoegd worden aan 
variant 3 & 4? 

Antwoord 4:  
Wanneer het besluit genomen wordt om de milieustraten in Oosthuizen en 
Volendam te sluiten zal de afname van het aantal FTE de komende jaren plaats 
vinden middels natuurlijk verloop, zoals pensioen.    
 
Antwoord 5:  
De kosten voor de milieupas zijn in principe bij de verschillende varianten 
onderdeel van de servicedifferentiatie grof restafval. Dit betekent dat de kosten 
voor de investering voor het instellen van de milieupas en de jaarlijkse kosten 
hiervoor opgebracht moeten worden doordat bezoekers minder grof restafval 
mogen brengen op de milieustraat en daardoor ook minder verwerkt hoeft te 
worden. Inwoners moeten gaan betalen wanneer men meer grof restafval op de 
milieustraat brengt dan toegestaan.   
 
Voor een duidelijk overzicht van de investeringen die gedaan moeten worden zal 
de investering voor de milieupas van € 120.000 toegevoegd worden aan de 
varianten 3 en 4 (zie bijlage). 

23-01-
2025 

Volendam|80 Vraag:  
Wat is het totale aantal bezoeken aan de milieu-
straat in Edam-Volendam, onderverdeeld naar 
particulieren en bedrijven die afval komen storten? 

Antwoord:  
Op de milieustraat Oosthuizen komen 10.000 bezoekers per jaar.  
Hiervan is ongeveer 75% particulier en 25% bedrijven.  
Op de milieustraat Volendam komen 90.000 bezoekers per jaar.  
Hiervan is ongeveer 73% particulier en 27% bedrijven. 

 


